
Zápis zo zasadnutia akademickej obce Ekonomickej fakulty TUKE 

zo dňa 03. novembra 2020 

Zasadnutie akademickej obce prebehlo prostredníctvom on-line konferencie v systéme Cisco 

Webex Meetings (Webex Meetings číslo 137 849 2497). Zasadnutie technicky zabezpečoval a 

moderoval podpredseda AS EkF TUKE, senátor Glova, pričom systém Slido zabezpečovala 

senátorka Paľová. 

Zasadnutie začalo podľa programu zasadnutia dňa 3. novembra 2020 o 09:30 hod. Členov 

akademickej obce privítal podpredseda akademického senátu fakulty, senátor Glova, ktorý 

následne aj viedol celé zasadnutie. Účasť na zasadnutí bola početná, cca. 180 prítomných 

členov.  

Po privítaní a oboznámení členov akademickej obce s programom, dal moderátor priestor 

predsedníčke Akademického senátu EKF TUKE, doc. Bánociovej. Táto oboznámila 

prítomných členov s činnosťou Akademického senátu EkF TUKE v roku 2019. Vo svojej 

správe informovala o. i. o realizácií volieb dekana EkF, organizácii zasadnutia akademickej 

obce v tomto roku, ako aj o priebehu jednotlivých zasadnutí akademického senátu fakulty. Ako 

uviedla, v roku 2019 prebehla v rámci AS EkF TUKE aj príprava návrhu nového Rokovacieho 

poriadku AS EkF TUKE. Správa o činnosti AS EkF TUKE za rok 2019 je zverejnená ako 

samostatný dokument na web stránke AS EkF TUKE. 

Po prednesení Správy o činnosti AS EkF TUKE v roku 2019, vystúpil zástupca vedenia EkF 

TUKE, pán prodekan pre vonkajšie vzťahy a rozvoj, doc. Ing. MVDr. Ján Buleca, PhD., ktorý 

z poverenia dekana fakulty predniesol Správu o činnosti EkF TUKE za rok 2019. V správe 

uviedol, že v roku 2019 fakulta vyprodukovala 21 karentových publikácií (v roku 2018 ich 

bolo 11) a 41 indexovaných publikácií (v roku 2018 ich bolo 67). Fakulta zaznamenala 

pomerne výrazný pokles v počtoch významných publikácií, ale konštatoval, že najmä články 

v karentových časopisoch sú kvalitnejšie. Vyslovil presvedčenie, že je to trend, ktorý naďalej 

fakulta udrží a že je to dôsledok zvyšujúcej sa vedeckej úrovne našich zamestnancov. V správe 

ďalej uviedol, že výkonnosť našej fakulty je dôležitá nielen z pohľadu rozpočtu univerzity, ale 

aj z pohľadu efektívnosti vynaloženia zdrojov. Dlhodobo patríme ku trom fakultám, ktoré sa 

podieľajú na solidárnosti. To je znakom kvality a zárukou určitej pozície našej fakulty na 

univerzite.  

V správe ďalej uviedol, že v projektovej oblasti sa stretávame s problémom, ktorý sme dlhšie 

nepociťovali. Napriek špičkovej práci tímu okolo prof. Sabola a napriek špičkovým 

konzorciám a vynikajúcim hodnoteniam, projekty nakoniec nie sú financované. Vyslovil 

presvedčenie, že aktivita a kvalita práce prof. Sabola je mimoriadne vysoká a verí, že nebude 

dlho trvať a prinesie opäť zaslúženú odmenu. 

V správe taktiež uviedol, že v oblasti zahraničných projektov majú značný podiel aj tímy - Ing. 

Prídavok, Ing. Janke, doc. Urbančíková, doc. Šebová. V oblasti domácich APVV -  prof. Gazda 

a doc. Delina. V oblasti vzdelávacích projektov doc. Urbančíková, prof. Hudec, doc. Džupka. 

Väčšina zamestnancov je súčasťou tímov pracujúcich na domácich projektoch v rámci 

programu VEGA.  

V oblasti vzdelávania je na tom fakulta pomerne dobre. Záujem zo strany uchádzačov je 

stabilný a napriek rôznym okolnostiam, fakulta dokázala reagovať na nepriaznivé vplyvy 



a výsledkom je pomerne stabilný počet študentov zapísaných do prvého ročníka Bc. štúdia. To 

má za prirodzený následok aj postupný rast počtu študentov, až na súčasných cca 980. 

Problémom ostáva záujem o doktorandské štúdium. Nedostatočný počet doktorandov denného 

štúdia je považovaný za jeden z faktorov znižujúceho sa počtu indexovaných publikácií. 

Taktiež informoval, že rok 2019 priniesol pre vysoké školstvo významné zmeny v oblasti 

akreditácie študijných programov. Vznikla nová Slovenská akreditačná agentúra pre vysoké 

školstvo a nové zákony priniesli viacero zmien v procese akreditácie. Zásadnou zmenou bola 

zmena štruktúry študijných odborov, ktorá všetky ekonomické študijné programy zlúčila do 

jedného študijného odboru Ekonómia a manažment. Nová vyhláška zároveň upravila postupy 

habilitačného a inauguračného konania a priniesla aj nový pojem odbor habilitačného konania 

a inauguračného konania. Nový zákon o vysokých školách priniesol rozdielnosť pojmov 

funkčné miesto docenta a profesora a titul docenta a profesora.  

V procese akreditácie prišlo ku viacerým zmenám, ale podstatné je, že kľúčovým bude 

personálne zabezpečenie študijných programov. To znamená, že je nevyhnutné, aby fakulta 

mala dostatočný počet kvalitných ľudí, ktorí majú na svojom konte špičkové vedecké výstupy. 

Títo budú v procese akreditácie absolútne kľúčoví a je nevyhnutné, aby na jednej strane 

zabezpečovali nosné predmety príslušných študijných programov a zároveň aby mali 

minimálne 5 kvalitných vedeckých výstupov s medzinárodným dopadom. Pre udržanie si práv 

habilitácií a inaugurácií je kľúčové mať kvalitných ľudí v požadovanej kvalifikačnej štruktúre 

a špičkovej medzinárodnej kvalite nielen na príslušných funkčných miestach, ale s príslušnými 

titulmi docent a profesor, ktorí vedecky pôsobia v danom odbore habilitačného 

a inauguračného konania. Mimoriadny význam nadobudli medzinárodné ohlasy na vedecké 

výstupy, ktoré sú priamym meradlom špičkovej medzinárodnej kvality. 

Ďalej uviedol, ž rok 2019 priniesol ešte jeden zaujímavý moment a to je začiatok aktivity 

TUKE v iniciatíve Európskych univerzitných aliancií. Na jej začiatku bola dlhoročná kvalitná 

spolupráca práve našej fakulty s Univerzitou v Nice. Na jej konci je členstvo TUKE v aliancii 

ULYSSEUS, ktorej členmi sú okrem TUKE a University of Côte d'Azur v Nice aj University 

of Seville, University of Genoa, University Haaga-Helia z Helsínk a Management Institute v 

Insbrucku. O tom, že byť členom aliancie európskych univerzít nie je samozrejmosťou, svedčí 

aj fakt, že zo slovenských univerzít boli úspešné len tri – UK, SPU a TUKE. Poďakoval 

všetkým, ktorí sa na príprave tohto projektu podieľali a zaprial im veľa energie pri ďalšej práci 

na spoločnej aliancii – doc. Siničákovej, doc. Džupkovi a doc. Bulecovi. Obzvlášť vyzdvihol 

spoluprácu s oddelením rektorátu pre zahraničné vzťahy na čele s pánom prorektorom prof. 

Radovanom Hudákom a Ing. Katarínou Valentovou.  

V závere poďakoval všetkým členom akademickej obce za to, čo robia pre rozvoj  

Ekonomickej fakulty TUKE a vyslovil presvedčenie, že spoločnými silami úspešne 

prevedieme našu fakultu cez nasledujúce obdobie plné rôznych výziev.  

Po prečítaní správy sa pán prodekan poďakoval prítomným členom akademickej obce a uviedol 

v krátkosti aj informácie za svoj referát pre rozvoj fakulty. 

Nasledovala diskusia, ktorú viedol moderátor, senátor Glova. Otázky boli kladené anonymne 

prostredníctvom systému Slido. Bolo položených celkovo 15 otázok od 9 aktívnych 

účastníkov. Nižšie je uvedený snímok zo systému Slido s počtom položených otázok, viď. 

obrázok nižšie. 



 

 

V rámci diskusie boli položené tieto anonymné otázky (otázky sú prevzaté zo systému Slido, 

a to aj s prípadnými gramatickými chybami): 

1. Myslíte si, že situácia okolo STU môže pozitívne ovlypvniť TUKE? ( napr. zvýšený 

záujem o štúdium a pod) 

2. Je možné aby sa vyučovalo cez jednotnú platformu Teams?  

3. Bolo by možné vzhľadom na dištančnú formu výučby nahrávanie prednášok ? 

4. Akou formou budú realizované zápočty a skúšky?  

5. aké sú plány fakulty v súvislosti s novou akredritáciou? 

6. Bude aj letný semester online formou?  

7. Momentálne je zákaz vychádzania a nemáme si ako realizovať aktivity vrámci TSV.  

8. Bude budúci akademický rok fungovať projekt Erasmus ?  

9. Ako budú vyzerať online zápočty?  

10. Dobrý deň, aké kroky prijíma EkF vzhľadom na komplexnú akreditáciu a 

zabezpečovanie kvality na EkF.  

11. Na telesnej výchove máme s tou aplikáciu ísť von, ale nemôžeme kedže musíme byť 

doma 

12. Ako sa uchádzať štipendium? 

13. a tie motivačné štipendia, so zohľadnením študijných výsledkov predchádzajúceho 

štúdia? 

14. doplnujúca otázka k štipendiu (klasickom) - vážený priemer za celý školský rok ? 

..alebo jeden semester ?  

15. Facebooková stránka sa fakt zdá byť mŕtva. Kedy sa zmení na webstránke text 

ÚSPEŠNÍ ABSOLVENTI? 

Na vyššie uvedené otázky odpovedali zástupcovia vedenia EkF TUKE, prodekanka pre 

vzdelávaciu činnosť RNDr. Libuša Révézsová, PhD., prodekan pre vedecko-výskumnú 



činnosť a doktorandské štúdium doc. Ing. Rajmund Mirdala, PhD. a prodekan pre vonkajšie 

vzťahy a rozvoj doc. Ing. MVDr. Ján Buleca, PhD.  

Zo strany moderátora bol nechaný priestor pre prípadne doplňujúce otázky, resp. na vstup zo 

strany prítomných v platforme Webex. 

O slovo sa prihlásila, po zodpovedaní otázok, doc. Šebová, ktorá mala záujem prezentovať 

možnosť vizualizácie dát vo vizualizačnej platforme Flourish. Bol jej poskytnutý priestor na 

prezentovanie cez zdieľanú plochu. Ako uviedla, väčšina študentov je skôr lokálnych a bolo 

by vhodné prehodnotiť a zamerať sa na dôslednejšie hodnotenie študentov v online prostredí, 

a to vzhľadom na lepšie výsledky študentov v predchádzajúcom semestri, v porovnaní 

s dlhodobým priemerom. O slovo sa prihlásila aj doc. Siničáková, ktorá upresnila informácie 

k francúzskemu programu, ktorý beží na fakulte takmer druhú dekádu rokov. V rámci diskusie 

vystúpili aj Ing. Dana Paľová, PhD. a doktorandka Mgr. Zuzana Révészová. 

Na záver sa moderátor poďakoval zástupcom akademického senátu, vedeniu EkF TUKE, ako 

aj jednotlivým členom akademickej obce, ktorí vystúpili v rámci diskusie. Rovnako sa 

poďakoval kolegyni senátorke Paľovej za spoluorganizovanie tohto zasadnutia a zasadnutie 

akademickej obce ukončil. 

V Košiciach, 03. november 2020 

 

Zapísal:  

doc. Ing. Jozef Glova, PhD. v.r. 

 

Overili:  

doc. Ing. Peter Džupka, PhD. v.r.    

Dominik Jirásek v.r.      

 

 

 


